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Fans of TV's 1960s science fiction series Star Trek will go into orbit over lead player
Shatner's candid, captivating reminiscence, packed with stellar anecdotes and
backstage lore. Writing with help from MTV editorial director Kreski, Shatner reveals
details of day-to-day work--and some of the fights with nervous studio executives who
were not quite ready for the future. Problematic were writer/producer Gene
Roddenberry's proposal that the starship's strong, efficient first officer, "Number One,"
be played by a woman, namely Majel Barrett who later became the softer, secondary
character Nurse Chapel; the casting of Leonard Nimoy as the pointy-eared alien Dr.
Spock; and the interracial kiss scripted for Shatner and Nichelle Nichols. We learn that
every episode was filmed in the "ridiculously inadequate timespan" of six days, with
one week for preproduction, creating excessive pressure on many actors and members
of the film crew. Aided by recollections of other cast members, Shatner's memoir
covers everything from turf wars to special effects in an appealing, humorous tone.
Illustrations include stills, photos and drawings of sets.

Copyright 1993 Reed Business Information, Inc. --This text refers to an out of print or
unavailable edition of this title.
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作者介绍: 

In his seventh book since 1989 and first nonfiction work, Shatner ( Tek Vengence, LJ
1/93) provides the long-awaited history of the original Star Trek series. He recounts the
series in intricate detail, from its inception to its premature demise in 1969. Through
dozens of interviews and 130 never-before-seen photos, he describes the cerebral
creation, multifaceted production, Emmy Award-winning special effects, and incredibly
innovative process of writing, filming, and editing for which the series is legendary. In
addition, he remains true to his goal of giving credit where it is due, which serves to
enhance both the final product and Shatner's stature as a writer. Much of the book
centers around Gene Roddenberry, Star Trek 's original creator, whom Shatner claims
was "brilliant, absolutely incontrovertibly brilliant." These memories will fascinate
die-hard fans and leave them thirsty for more. Recommended for sf and television
collections. Previewed in Prepub Alert, LJ 6/15/93.

- Charles A. Weiss, "Library Journal"
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【StarTrek】

评论

为毛AOS对眼儿演不好舰长，因为不够自恋！

-----------------------------
我好像是读过这本吧……【大雷你个混蛋写这么多本根本分不清

-----------------------------
夏大雷的个性

-----------------------------
半年有了吧，总被耽搁…段子多到整理无能，戏里戏外都是戏，被家庭感感动的死去活
来……死在2.5次元再也不出来了！

-----------------------------
讀到最後還是淚目 好喜歡大雷的性格 就是那麼坦誠地張揚著
用濟慈的話說BRIGHT STAR TOS走了三季太不容易S3那個chapter全程撓心
幕後的幸酸真是只有自己人知道但還好不忘初心
能遇見ST也是大學時代最美好的事之一

-----------------------------
三天刨完了這本不算薄的書，還是得感謝Bill引人入勝的文筆和輕鬆詼諧的敘述。不過
從前面的笑中有淚到後面緊皺眉頭，真是看著TOS掙扎得很艱難。當然，也看到了更多
背後的因人而異的真相。総之，感謝所有參與過TOS的人，帶來現在的所有美好。

-----------------------------
Finally they became legend.

-----------------------------
Bill叔文笔幽默，笑得不行，里面的图片也非常棒，排版也好！强推。



-----------------------------
简装版~拿来看了，大雷的自负真是越看越可爱（呜呜呜呜呜

-----------------------------
大雷真的是非常活泼的一个人啊

-----------------------------
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书评

Star Trek Memories是William
Shatner的第一本传记，也是一部完全关于TOS的传记。虽说我之前给爷爷的一本Shatn
erverse打了低分，但我不得不说，这本传记是我看过的ST的五本传记中最好看的一本
。有人说trekker与trekkie的区别之一是trekkie指的是TOS的死忠饭，也许，我正是那种
...  

-----------------------------
这本书从1991年最后一部TOS电影（《Star Trek VI: The Undiscovered
Country》）拍摄结束开始动笔，成书于1993年。Shatner在开头写最后一天拍摄的情况
，说“我们有种预感这次是真的结束了。”他想写一本关于TOS系列拍摄的书，从内部
人士的角度谈一些众说纷纭的事件。这本书从ST...  
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